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SKUPŠTINI CRNE GORE 
P O D G O R I C A 

 Na osnovu člam 69 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Odbor za 
ekonomiju,finansije i budžet, sa 104. sjednice održane 15. juna 2015. godine, podnosi 
 

IZVJEŠTAJ 
0 RAZMATRANJU FINANSIJSKOG IZVJEŠTAJA I IZVJEŠTAJA 0 RADU AGENCIJE ZA 

LJEKOVE I MEDICINSKA SREDSTVA ZA 2014. GODINU 
 
 Odbor se, kroz uvodno obrazIoženje direktora Agencije za ljekove i medicinska 
sredstva, upoznao sa poslovima koje je Agencija u okviru zakonom definisanih 
nadležnosti sprovodila u 2014. godini, načinu funkcionisanja i ostvarivanja planiranih 
ciljeva, aktivnostima na izradi legislative u oblasti ljekova i medicinskih sredstava, na 
razvoju informacionog sistema, kao i sa njenom međunarodnom saradnjom i saradnjom 
sa institucijama u Crnoj Gori. 
 
 Na Odboru je konstatovano da je Agencija za ljekove i medicinska sredstva 
ostvarila ukupan prihod u iznosu od 1.159.124€, a da su ukupni rashodi ostvareni u 
iznosu od 1.136.917€, i prikazan pozitivan finansijski rezultat u iznosu od 22.208€ koji 
shodno članu 9a Zakona o ljekovima predstvalja prihod budžeta države. Takođe, 
konstatovano je da je 2014. godinu obilježila bolja dinamika prihoda od planiranih s 
obzirom da su veći za 6,8% što je posljedica pozitivne tedencije rasta naknada za 
izdavanje dozvola za stavljanje lijeka u promet, dok su rashodi bili veći 4,8% od 
planiranih, prvenstveno, zbog povećanja troškova amortizacije u cilju riješavanja 
dugogodišnjeg problema poslovnog prostora Agencije. 
 
 Tokom rasprave, na Odboru je istaknuto da je jedna od osnovnih nadležnosti 
Agencije da vrši kontrolu kvaliteta lijeka prije i nakon stavljanja u promet. U vezi sa tim, 
poslanike je interesovalo zbog čega je u izvještajnom periodu došlo do 106 prijava 
sumnji na neželjeno dejstvo lijeka i zašto je Agencija samo u sedam navrata predložila 
povlačenje iz prometa određenih ljekova. 
 U dijelu javnih nabavki, ukazano je na potrebu da se Odbor detaljnije informiše u 
vezi sa tenderskim postupcima posebno onim koji eventualno nijesu završeni ili su 
poništeni. Stoga, na Odboru je dogovoreno da Agencija, do početka rasprave na plenumu, 
dostavi pregled svih postupaka javnih nabavki u 2014. godini. 
 
 Takođe, na Odboru je postavljeno pitanje da li je Agencija upoznata sa 
problemom realizacije člana 11 Zakona o budžetu Crne Gore za 2015. godinu u dijelu 
koji se odnosi na izmirenja obaveza Fonda zdravstva i javnih zdravstvenih ustanova, s 
obzirom da Fond ima značajan iznos neizmirenog duga prema dobavljačima ljekova na 
crnogorskom tržištu. 
 Tokom rasprave na Odboru su, između ostalog, postavljena pitanja koja su se 
odnosila na: administrativne, kadrovske i materijalne kapacitete Agencije u pogledu 
efikasnog obavljanja njenih, zakonom definisanih i drugih, obaveza u budućem periodu; 



realnost stanja iskazanih rashoda i finansijskog rezultata; procjenu vijeka upotrebe 
računarskog softvera i td. 
 Na kraju rasprave, poslanike je interesovalo da li je Agencija preduzimala 
aktivnosti povodom nedostupnih ljekova sa takozvane receptne liste,  s obzirom da su 
uočeni problemi u realizaciji projekta zaključenog između Fonda za zdravstveno 
osiguranje i privatnih apoteka. 
 
 Odbor se, takođe, upoznao i sa Izvještajem nezavisnog revizora o izvršenoj 
reviziji finansijskih iskaza Agencije za ljekove i medicinska sredstva za 2014. godinu.  
 

Odbor je, nakon rasprave, jednoglasno, sa osam glasova „za“, odlučio da predloži 
Skupštini da usvoji sljedeći 

Z A K LJ U Č A K 
Prihvata se Finansijski izvještaj i Izvještaj o radu Agencije za ljekove i medicinska 

sredstva za 2014. godinu 
 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Aleksandar 

Damjanović. 
 

            PREDSJEDNIK ODBORA 
            mr Aleksandar Damjanović 

 


